
 
  

Referat af bestyrelsesmøde Lavia den 21.2. 2024 kl. 19 i KTK-lokale  
  

1. Godkendelse af dagsorden  

2. Meddelelser fra formanden  

a. Lokalebooking  

b. Medlemskampagne på  FB   

c. Pokaler – nogen kandidater?  

3. Regnskab 2023 (bilag 1)  

4. Budget 2024 (bilag 2)  

5. Vedtægtsændringer (bilag 3)  

6. Generalforsamling onsdag den 3. april 2024  

a. Beretning (bilag 4)  

b. Kontingentforhøjelse (bilag 5)  

7. Deadline for stof til Lavia Nyt nr. 1 er 18.2.  

8. Nyt fra afdelingerne   

9. Evt.  

  

 Tilstede: Leif, Brian, Tanja, Rene, Lene, Helle, Søren og Benni   

 

Ad. 1 Regnskab 2023 udelades da det ikke er færdigt. 

 

Ad. 2 Lokalebookning er på plads. Lene hjælper Brian med udendørsskydningstider, som 

desværre ikke kan blive denne sommer. Brian beretter om problemer med kommunikationen 

med Hanne. Brian tager en snak med KBL. Da vi mangler medlemmer, opfordrer Søren alle 

forpersoner til at få deres medlemmer til at like de opslag, som han lægger op for hver afd., på 

Facebook. Vi tager det op på generalforsamlingen.  

Alle opfordres til at benytte ”Find fonden”. Pokalerne mangler kandidater. Louis fra bowling 

indstilles til Frederiksmindepokalen.  

 

Ad. 3 Vi mødes d.!8.3 kl. 18 til et kort møde for at få regnskabet godkendt og underskrevet. 

Brian møder op hos Søren d. 17.3 og underskriver.  

 

Ad. 4 Budgettet blev gennemgået med et underskud på 20.000 kr. , som tages fra formuen. 

Dette indebærer et forslag om kontingentstigning med 100 kr. pr. halvår. 800 kr. pr. halvår for 

aktive og 400 kr. for passive. Vi diskuterede forhøjelsen i forhol til andre klubber, men 

konkluderede, at vores kontingent lå på linje eller billigere. Forskellen i forbrug for de 

forskellige afd., blev vendt, men flertallet mente, at det var rimeligt. Budgettet blev vedtaget og 

indstilles til generalforsamlingen.  

  

  IDRÆTSFORENINGEN LAVIA 
  KØBENHAVN 

  

  



Ad. 5 Er nødvendige grundet mangel på kasserer og har medført et behov for et 

forretningsudvalg, som i øjeblikket udgøres af Lene, Benni og Søren. Det betyder at der kan 

komme penge ind og ud, og at der er orden i regnskaberne, søgt lokaler og holder styr på 

medlemssituationen. Derudover er forskellige justeringer, der bringer vedtægterne up to date (se 

bilag 3). 

 

Ad. 6 Søren gennemgår kort beretningen (se bilag 4). og slår fast at det optimale ville være at 

finde en afløser for Villy som kasserer i stedet for en revisor. Vi må opfordre på 

generalforsamlingen til at nogen melder sig. Benni og Søren tager grundet klubbens alvorlige 

situation en periode mere på posten.  

 

Ad. 9 Træningsapp ”Boblberg” hvor man fx kan søge en til at gå rundt om Damhuskroen. Her 

er et punkt der hedder foreninger, hvor man kan skrive at man fx er en forening, der mangler 

medlemmer til volleyball med et tilhørende link. Bueskydning fået nyt medlem. 

 

Referent Benni 


